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Zápis z OMR dne 16.6.2025  

 

Pozváni: 

Dušek, Šimák, Kuneš, Hrma, Jakešová, Charvátová, Donda, Slabý, Kahoun, 

Kudrna, Provazník 

Přizváni:  

Kodet 

Přítomni: 

Dušek, Šimák, Kuneš, Hrma, Jakešová, Charvátová, Donda, Kudrna, Kahoun, 

Provazník, Kodet 

Omluven: 

Slabý 

 

OMR je usnášeníschopná. 

 

OMR se konala v zasedací místnos' MÁTRA Transport. 

 

V úvodu předseda OMS Mar'n Dušek přivítal přítomné. 

 

V sobotu bude SZ v Kostelci.  

 

Stanovisko našeho OMSu k výzvě na změnu stanov:  

- S ohledem na skutečnost, že bod změny stanov není v pozvánce, není 

možné o uvedené záležitos' OMS Sokolov na SZ hlasovat, pouze se může 

o věci jednat s následným zápisem k dalšímu projednání. 

- Podle našeho OMSu je velice sporná pozice jednatele, u které nejsou 

nastaveny kompetence, ale hlavně není žádná ekonomická rozvaha o 

finanční nákladnos' a přínosu. 
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- Principiálním problém je fungování ČMMJ jako celku, kdy organizačně i 

manažersky nefunguje. Ani sama o sobě, ani směrem k veřejnos' a ani k 

jednotlivým OMSům. Příkladem je organizace Národních mysliveckých 

slavnos< 2025. 

 

Na soutěži trubačů proběhlo vše bez komplikací. Počasí moc nepřálo, ale …  

 

Byla škoda, že jsme byli naprosto stranou a nebyli jsme vůbec označeni. Z toho 

plyne, že naše stánky nenavš<vilo tolik dě<. 

 

Dne 17.6.2025 má proběhnout koordinační schůzka k NMS 2025. Propozice 

k organizaci za<m nejsou. 

 

Psi jsou na NMS zajištěni. 

 

Rada odsouhlasila, že pro členy našeho OMSu zajis<me pitný režim a občerstvení 

ve vlastní režii. Za <mto účelem se sejde předseda KPK s jednatelem a zajis< 

potřebné. 

 

KPK  

- Náš stánek na soutěži trubačů a pohádkovém lese nebyl nijak zviditelněn, 

nebylo žádné značení, málokdo o nás věděl. 

- V rámci podpor od našich partnerů nám zbývá poměrně velká částka 

peněz, takže by bylo vhodné domluvit jaké věci nakoupíme. 

- 27.9.2025 proběhne akce na podporu myslivos', všechny informace 

budou zveřejněny až po NMS. 

- Budou probíhat myslivecké dny (Načeradec, Miličín a další). 

- V současné době máme lektory na 2 senáty, ale je potřeba doplnit počet. 

- Rada vyhodno'la nákup laserové střelnice jako nevýhodný a nebude 

nadále o tomto jednat. 
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MK 

- Jako OMS bychom měli mít nějaké drobnos' pro dě', které plní úkoly a 

účastní se našich soutěží (např. klíčenku, přívěsek apod.) 

- Na září je naplánovaná komise v souvislos' s každoročním ak'vem 

mysliveckých hospodářů. 

 

SK 

- Okresní střelecký přebor je dokončen. Rozpočet SK skončil schodkem. 

- Příš< rok by se mohl konat celostátní přebor v trapu, bude se to 

organizačně řešit.  

- Předseda SK pošle jednateli pokyny k oslovení ČMMJ a dalších subjektů 

v uvedené soutěži. 

 

EK  

- Bude se řešit předání agendy. 

- Paní Jakešová se hlásí o možnost zpracovávat OMSový FCB. Rada s <mto 

souhlasí. 

- Jednatel předá přístupové údaje k FCB. 

 

KK  

- Agenda byla předána nové předsedkyni, chystá se poslední komise 

s původním předsedou. 

- PZ v Lok' se budou muset domluvit ve vztahu k rozhodčím, protože 

Příbram bude mít ve stejném termínu PZ také. 

- Stav rozhodčích stárne a je potřeba řešit nové rozhodčí. 

- Na další OMR, po naby< právní moci zápisu nových členů OMR se bude 

hlasovat o tom, zda bude mít předsedkyně KK samostatný přístup do 

aplikace DogExams nebo zůstane pouze pro jednatele. 

- Předsedkyně KK požaduje, aby jednatel přeposílal odeslané delegačenky 

rozhodčím na zkoušky LUP do její mailové schránky, aby mohla případně 
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kontrolovat jejich doručení. Přeposílání potvrzení přije< přihlášek na 

zkoušky LUP nepožaduje. Jednatel s uvedeným souhlasí. 

 

DR 

- Ze strany DR je krátkodobá půjčka pro LS Maršovice odsouhlasena. 

 

 

Jednatel 

- Jednatel informoval OMR o jeho nepřítomnos' v kanceláři dne 19.6.2025, 

kdy bude s předsedou DR na besedě o myslivos' na ZŠ Krhanice. 

- Dále jednatel informoval OMR o podnětu předsedy DR na jeho navržení 

k zastupování OMS Benešov v POSÁZAVÍ. Rada s <mto souhlasí a udělila 

mu k tomu mandát. 

- Jednatel informoval členy OMR o skutečnos', že veškerá administra'va ve 

věci zápisu nových radních do rejstříku byla splněna a v současné době běží 

odvolací lhůta. Po jejím uplynu< je nutné zajis't změnu statutárního 

zástupce v KB a provést změny v datové schránce. Také bude potřeba 

zajis't novou plnou moc jednateli, aby mohl nadále jednat jménem OMSu.  

- Jednatel se důrazně ohradil pro' útokům, které opakovaně vůči jeho 

osobě vedou některé členky našeho OMSu. Není pravda, že po podání 

přihlášek nejsou posílány potvrzovací maily vůdcům. Každý vůdce dostává 

mail s potvrzením o přije< přihlášky i platby startovného a pokud již jsou 

propozice, rovnou odesílá i přímý proklik na propozice k daným zkouškám. 

Skutečnost, že někteří vůdci nečtou příchozí mail nemůže jednatel ovlivnit. 

- Dále se jednatel ohradil pro' nařčení, že neposlal včas delegačenku vrchní 

rozhodčí na ZN. Přítomným doložil, že tento mail poslal dne 24.4.2025 a 

VR jeho přije< potvrdila a souhlasila s delegací na funkci VR. Nad rámec 

povinnos< delegačenku poslal opakovaně ještě 2 dny před zkouškami, 

společně se startovní lis'nou. 
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- Ve věci požadavku jednatele na zvýšení platu se rada usnesla, že předseda 

OMR s předsedkyní EK připraví konkrétní návrh a rada ho projedná. Návrhy 

budou připraveny do 15. července 2025. 

- Jednatel připraví na stránky OMSu rozpis jeho přítomnos' v průběhu 

letních měsíců. 

- Jednatel byl po skončení zasedání OMR osloven správcem areálu MÁTRA 

s požadavkem, aby byli všichni nový členové informováni o skutečnos', že 

po 18:00 se zavírá vjezdová brána, která je výhradně na dálkové ovládání a 

její násilné otevírání ji poškozuje. Také není vhodné, aby se brána otevírala 

opakovaně v krátkém čase, a tudíž je nutné, aby po skončení zasedání OMR 

odcházeli radní společně. Tímto jednatel požadavek správce považuje za 

splněný.  

 

Předseda KPK navrhuje, aby se v průběhu další doby zval na zasedání OMR také 

Vojta Poslušný, abychom měli průběžné informace o aktuální situaci jak přímo na 

objektu a zvěři, tak abychom měli možnost konzultovat a následně nárokovat 

případné dotace.  

 

Rada s <mto návrhem souhlasí. Pokud se nebude zasedání OMR účastnit, bude 

stačit, že posílat zprávu o stavu. Toto s Vojtou Poslušným probere předseda OMSu 

BN. 

 

OMR pověřila jednatele zajištěním nabídek a cenových rozpě< k nákupu laserové 

vypalovačky, která by se uplatnila jak pro KPK, tak i pro KK a další. 

 

Předseda OMSu navrhuje, aby v případě potřeby byly důležité záležitos' řešeny 

ve formě hromadného mailu všem radním. Rada s <mto opatřením souhlasí. 

 

 

Termín další rady se bude domlouvat po prázdninách.  

 


